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GPIiOS.0003.8.2018 Mieroszóq dnia 13.07.ZOtSi

pani Maria chmielnicka

w/m

W zwi7ku z interpelacją Radnej Rady Miejskiej Mieroszowa Pani Doroty Skibskiej, która
do tut. Urzędu wpłynęła przy piśmie znak: BRM.0003.13.2018 z dnta 30.05.2018 r., w nawipaniu
do pisma Burmistrza Mieroszowa z dnia 07.06.2018 t, znak: GPIiOŚ.0003.8.2018, w zŃączeniu
Przekazuję kserokopię pisma Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ,,Mieroszów"
Sp. z o,o. z dnia 14.06.2018 r. (data wpływu do tut. Urzędu: l1.07.2018 r.) znak: L.dz.4535l20l8.

Otrzymują:
l. Adresat
z, cpIioś ala

Do wiadomości:
3. Pani Dorota Skibska - Radna Rady Miejskiej Mieroszowa

Oprłcowała:
Paulina Rejkowicz
Referat Gospodarki Przestrzennej,
Inwestycji i Ochrony Środowiska
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Mieroszów, dnia 14.06.2018 roku

L,dr.!55.5l20Is
Urząd MteJekl w Mlorogzowle

Plnc §lcpodlogło*ct 1.

[ł1,1'l. mCIb.8.Idl8

W odpowiedzi naWasze pi§mo GplioŚ,0oo3.8.2018 3309/20ls zdnia 11.06.2018r
W 9Rlawie interpelacji nr 36 Radnej Rady Miejskiej Mieroszowa Pani Doroty
§kibskiej informujemy, że :

1) Działania Zarządcal zostały podjęte w nviązku z decyĄami administracyjnymi
nakaaującymi wyeliminowanie przeclostawania się ścieków bytowych poza
zbiorniki osadnikowe oraz dlatego, że powyższe zbiorniki są rozszczehióne i
wskutek tego do szamb przedostają się wody opadowe i gruntowe. w zwiąpku
z tym §amo ,, zaślepienie " wylotów ze zbiorników nie wchodzi w rachubę.

2l Toalety TOY-TOY m4ą być alternatywnym rozwiąpaniem na cza§
wykonywania robót uszczelniąiących komory zbiorników na ścieki bytowe.

3) Sama, jak to stwierdzono w interpelacji, ustna zgoda mieszkańców
nieruchomości na proporcjonalny udzia! w kosztach wykonania oczyszczalni
nie ma umocowań prawnych. powyższe wymaga deklaracji wyrażonych w
formie Uchwały poszczególnych wspólnot mieszkaniowych i takowe zostaną
Prr,ez Zarządcę praedstawione współwłaścicielom do zaakceptowania dopiero
po dokonaniu wyboru pĄektanta-w chwili obecnej prowadzone są rozmowy
z pĘektantami tj. z panią Ewą Nowak, Panią Sylwią Tchorowską i z Panią
Anną Rabiniak.

4| Naleźry jednocznśnie nadmienić, żn wszelkie prace zńwane z
odprowadzeniem ścieków wymagają uzgodnień z oDow w otmuchowie.

5} zaraądca na odbytych zebraniach i w trakcie wizji zobowiaaal się do
prze dstawienia pro fesjonalnych propoąycji mąiących na celu wyeliminowanie
wskazanych nieprawidłowości.

6) paza tym naleĘ pamiętać, żn problem wynikający z braku kolektora
sanitarnego obejmuje niemalżę caly Unisław Śląski i wskazanym byłoby
globalne podejście do §prawy.
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Z powłźaniem


